

How to redeem your service package?



例子：港怡醫院—護眼計劃

1. 當您購買增值服務後，您將會收到一個相應的 SMS (內含優惠碼) 。憑此優惠碼可以到 DrGo Health Store 購物，使用後即可扣減相應金額。
2. 在 DrGo Health Store 上把有關產品加到購物車，並輸入您的優惠碼，登記 / 登入您的 DrGo 帳戶後再結帳，即可免費兌換禮品。

步驟如下：

The screenshot shows the product page for the '護眼計劃' (Eye Care Package) on the DrGo Health Store website. The product price is listed as \$320.00. A callout box labeled '1' points to the '加入購物車' (Add to Cart) button. Another callout box labeled '2' points to the '查看及結帳' (View and Checkout) button.

The screenshot shows the shopping cart page on the DrGo Health Store website. The cart contains one item: '護眼計劃' (Eye Care Package) with a price of \$320.00. A callout box labeled '3' points to the '輸入您的優惠碼' (Enter your promo code) field. Another callout box labeled '4' points to the '結帳' (Checkout) button. Below the cart, there is a summary section showing the total order amount and a note to check for discounts before checkout.

查看訂單總額及有關折扣，然後結帳

How to redeem your service package?



例子：港怡醫院—護眼計劃

3. 下載並登入 DrGo App 後（需使用與在 DrGo Health Store 購物時相同的帳戶），已購買的健康檢查計劃將會自動落入「我的錢包」內，按優惠券上的指示與指定醫療機構預約及使用服務。

